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Protokoll fört vid Svenska Fjordhästföreningens  
Styrelsemöte 2024-08-29 via Teams.  
 

Närvarande: Åsa Hugosson, Anna Gehlin, Frida Matsson, AnnaCathrine 
Nennestam, Gunilla Olander, Maria Ahlin, Lars-Göran Linde, Peter Brandts, Annika 
Klintberg, Anneli Svensson, Cecilia Evaldsson. Anneli Svensson och Gunilla Olander 
anländer sent och ersätts av respektive Lars-Göran Linde och Peter Brandts. Lars-
Göran Linde tar anteckningar senare delen av mötet då Frida måste närvara från bil.  
 

Frånvarande: Adelina Wremer.  
 

§ 1 – Mötets öppnande  
Mötesordförande Åsa Hugosson hälsade alla välkomna och förklarade mötet 
öppnat.   
 

§ 2 – Dagordning  
Dagordningen fastställdes och godkändes.   
 

§ 3 – Justeringsperson  
Till justeringsperson väljs Maria Ahlin 
 
§ 4 – Föregående protokoll  
Föregående protokoll är ute för signering och skickas för påseende till samtliga 
styrelsemedlemmar därefter innan det går ut till lokalföreningar och till hemsidan. Alla 
tidigare protokoll är publicerade.  
 

§ 5 – Rapport från sekreterare, kassör och medlemsansvarig. 
- Inga nyheter från sekreterare. 
- Från kassören rapporteras att betalningarna kommit in till Grevagården i tid för 
samtliga hingstar.  
- Inga nyheter från medlemsansvarig utöver något dåligt gensvar på utskick till 
lokalföreningarna angående uppdatering av medlemslistor.  
 

§ 6 – Kommittéer 
- Lill-Blakken nr3 har gått i tryck och bör nå läsarna under början av nästa vecka.  
- Avelskommittén är klar med utvärdering av hingstarna inför Grevagården. 
- Inget nytt från tävlingskommittén.  
 

§ 7 – SM 2025 
Blekinge Kronobergs FF har ansökt om att anordna SM 2025. Tävlingen kommer att 
ske någon av de senare helgerna i Juli, exakt datum beslutas senast i Oktober 
beroende av var det kommer att hållas. 
BESLUT: Att godkänna BKFF som arrangör för SM 2025 
 

 

§ 8 – Bronsplaketter 

Dessa är beställda. Då flera kommit bort på posten tidigare kommer de att delas ut till 
ansvarig från respektive lokalförening på Grevagården. Plaketter till de hästar som 
kvalificerar sig för dessa på senare premieringar skickas de antingen eller lämnas 
med lämplig person.  
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§ 9 – Representanter till SH:s middag under jubileumshelgen.  
2 representanter från föreningen får deltaga på middagen. Åsa Hugosson och Anneli 
Svensson väljs till representanter. Åsa Hugosson ansvarar för att anmäla innan 2/9.  
   
§ 10 – Representanter till årets SH-häst.  
Vi ska skicka ett sto och en hingst att delta i Årets SH-häst på Grevagården 5-6 
Oktober och har fått dispens att vänta med detta tills efter 
hingstpremiering/riksutställning då tidigare förslag har varit att skicka de bästa 
individerna därifrån.  
 
BESLUT: Att erbjuda bästa äldre hingst och årets riksetta vid Grevagården att 
deltaga. Om ettan inte kan erbjuds 2:an förutsatt att den erhållit minst 40p. Om även 
den tackar nej tas beslut på snabbt fysiskt möte på Grevagården. 

 

§ 11 – Rasmonter på Jubileumshelgen.  
PR-kommittén kommer och representerar Svenska Fjordhästföreningen.  
 

§ 12 – Grevagården – Upplägg  
 
- Veterinärassistenten har varit med tidigare och har koll på vad som ska göras. Frida 
tar med lathund för temperamentsbeskrivning 
 

- Protokoll från SH 
Susan Carlsson hämtar protokoll och Young Handler-rosetter så fort anmälningstiden 
gått ut och protokollen är klara, Anneli Svensson sköter kontakt med SH 
dessförinnan och Annika Klintberg har ansvar för att meddela Susan Carlsson.  
 

- Sponsorer, mkt viktigt att meddela att Agria är vår huvudsponsor i katalog och 
under visningarna från speaker.  
 

- Domarseketerare lördag Katarina Mellqvist, söndag Frida Matsson. 
 

- Domare rid- och körprov, Anna Gehlin. 
 

- Mat till funktionärer. Lars-Göran gör gryta till en dag och Åsa gör soppa till en dag. 
Cathrine köper frallor, pålägg och engångsartiklar. Det finns en del pålägg kvar från 
SM som Lars-Göran tar med. Cathrine har kokplatta och Adelina har ytterligare i 
lastbilen. Mia Olsson med stöd från Sekretariatet ansvarar för mat under lördagen, 
Christel ordnar fm och em-fika till funktionärer. 
 

- Frukost till domare i restaurangen på lördagen då de inte kommer hinna äta på 
hotellet. 
  

- Cillas funktionärsplanering gås igenom och bockas av. 
 

- Samtliga som har box får en stripe att plombera boxen med efter städning så det 
inte ska behövas någon som kontrollerar boxen innan hemfärd. Vill man ha den 
godkänd innan man åker hänvisas till sekretariatet. 
 

- Lotteri, många priser har inkommit men vill gärna ha fler priser för ett riktigt stort 
lotteri. Måste hålla koll så att rätt pris hämtas ut då många priser försvunnit. 
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- Stallsekretariat Annika Klintberg och Jeanette Olsson fre-lördag kl. 19.00. Därefter 
hänvisas till ridhussekretariatet. Annika Klintberg skriver ut Boxskyltar men vill ha 
dem i god tid. Anneli Svensson och Cathrine Nennestam ordnar detta. 
  

- Sekretariat Cecilia Evaldsson, Cathrine Nennestam och ev. Gunilla Olander. 
  

- Priser: Vi har priser till nästan samtliga klasser, Maria Ahlin sköter prisutdelning. 
  

- Maria Ahlin uppdaterar resultat på sociala medier under helgen. 
  

-  Alla funktionärer som vistas runt hästar SKA ha hjälm. 
 

-  Deltagarbevis Riksutställning 

 

- Vandringspris, se till att vi har koll på att de kommer till Grevagården.  

 

§ 13 – Dispensansökan, deltagande på Grevagården utan godkänd vaccination.  
En dispensansökan har inkommit för att visa en hingst för höjning på lördagen samt 
på riksutställning utan enligt SvRF godkänd vaccination. Alternativt att godkänna 
höjning utan fysiskt deltagande då det inte är hingsten som ska bedömas.  
BESLUT: Att inte godkänna deltagande med icke godkänd vaccination men däremot 
att hingsten får höjas utan fysiskt deltagande. Anna Gehlin reserverar sig mot 
beslutet.  
 

§ 14 – Arbetsgrupp hingstpremiering 2025 
Arbetsgruppen presenterar snabbt olika förslag med olika budget. Beslut bordlägges 
till nästa möte. Där bör totalkostnad inkl. kostnad för boxar framgå tydligt för att 
beslut ska kunna tas.  
 

§ 15 – Nästa Möte 19/9 
Uppföljning Grevagården samt SH:s jubileum 5-6 Oktober.  

 

§ 16 – Övriga frågor  
Ordningsregler. Vi behöver bli bättre på att ankomma möten i tid och alla behöver 
försöka prioritera mötena. Just detta möte blev ändrat med ganska kort varsel, men 
det är ett problem som funnits länge. Vet man att man inte kan deltaga ska man själv 
ta kontakt med en suppleant som tar ens plats och meddela Åsa Hugosson i god tid. 
Om man kommer sent tas en suppleant in under hela mötet då man kan missa 
tidigare diskussioner som ligger till grund för ett eventuellt beslut.  

 

§ 17 – Mötets avslutande  
 
 
Vid protokollet  
  
  
 

Frida Matsson, Lars-Göran Linde  Åsa Hugosson  Maria Ahlin  
Sekreterare   Ordförande   Justeringsperson  
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Protokoll fört vid Svenska Fjordhästföreningens  
Styrelsemöte 2024-08-29 via Teams.  
 


Närvarande: Åsa Hugosson, Anna Gehlin, Frida Matsson, AnnaCathrine 
Nennestam, Gunilla Olander, Maria Ahlin, Lars-Göran Linde, Peter Brandts, Annika 
Klintberg, Anneli Svensson, Cecilia Evaldsson. Anneli Svensson och Gunilla Olander 
anländer sent och ersätts av respektive Lars-Göran Linde och Peter Brandts. Lars-
Göran Linde tar anteckningar senare delen av mötet då Frida måste närvara från bil.  
 


Frånvarande: Adelina Wremer.  
 


§ 1 – Mötets öppnande  
Mötesordförande Åsa Hugosson hälsade alla välkomna och förklarade mötet 
öppnat.   
 


§ 2 – Dagordning  
Dagordningen fastställdes och godkändes.   
 


§ 3 – Justeringsperson  
Till justeringsperson väljs Maria Ahlin 
 
§ 4 – Föregående protokoll  
Föregående protokoll är ute för signering och skickas för påseende till samtliga 
styrelsemedlemmar därefter innan det går ut till lokalföreningar och till hemsidan. Alla 
tidigare protokoll är publicerade.  
 


§ 5 – Rapport från sekreterare, kassör och medlemsansvarig. 
- Inga nyheter från sekreterare. 
- Från kassören rapporteras att betalningarna kommit in till Grevagården i tid för 
samtliga hingstar.  
- Inga nyheter från medlemsansvarig utöver något dåligt gensvar på utskick till 
lokalföreningarna angående uppdatering av medlemslistor.  
 


§ 6 – Kommittéer 
- Lill-Blakken nr3 har gått i tryck och bör nå läsarna under början av nästa vecka.  
- Avelskommittén är klar med utvärdering av hingstarna inför Grevagården. 
- Inget nytt från tävlingskommittén.  
 


§ 7 – SM 2025 
Blekinge Kronobergs FF har ansökt om att anordna SM 2025. Tävlingen kommer att 
ske någon av de senare helgerna i Juli, exakt datum beslutas senast i Oktober 
beroende av var det kommer att hållas. 
BESLUT: Att godkänna BKFF som arrangör för SM 2025 
 


 


§ 8 – Bronsplaketter 


Dessa är beställda. Då flera kommit bort på posten tidigare kommer de att delas ut till 
ansvarig från respektive lokalförening på Grevagården. Plaketter till de hästar som 
kvalificerar sig för dessa på senare premieringar skickas de antingen eller lämnas 
med lämplig person.  
 







§ 9 – Representanter till SH:s middag under jubileumshelgen.  
2 representanter från föreningen får deltaga på middagen. Åsa Hugosson och Anneli 
Svensson väljs till representanter. Åsa Hugosson ansvarar för att anmäla innan 2/9.  
   
§ 10 – Representanter till årets SH-häst.  
Vi ska skicka ett sto och en hingst att delta i Årets SH-häst på Grevagården 5-6 
Oktober och har fått dispens att vänta med detta tills efter 
hingstpremiering/riksutställning då tidigare förslag har varit att skicka de bästa 
individerna därifrån.  
 
BESLUT: Att erbjuda bästa äldre hingst och årets riksetta vid Grevagården att 
deltaga. Om ettan inte kan erbjuds 2:an förutsatt att den erhållit minst 40p. Om även 
den tackar nej tas beslut på snabbt fysiskt möte på Grevagården. 


 


§ 11 – Rasmonter på Jubileumshelgen.  
PR-kommittén kommer och representerar Svenska Fjordhästföreningen.  
 


§ 12 – Grevagården – Upplägg  
 
- Veterinärassistenten har varit med tidigare och har koll på vad som ska göras. Frida 
tar med lathund för temperamentsbeskrivning 
 


- Protokoll från SH 
Susan Carlsson hämtar protokoll och Young Handler-rosetter så fort anmälningstiden 
gått ut och protokollen är klara, Anneli Svensson sköter kontakt med SH 
dessförinnan och Annika Klintberg har ansvar för att meddela Susan Carlsson.  
 


- Sponsorer, mkt viktigt att meddela att Agria är vår huvudsponsor i katalog och 
under visningarna från speaker.  
 


- Domarseketerare lördag Katarina Mellqvist, söndag Frida Matsson. 
 


- Domare rid- och körprov, Anna Gehlin. 
 


- Mat till funktionärer. Lars-Göran gör gryta till en dag och Åsa gör soppa till en dag. 
Cathrine köper frallor, pålägg och engångsartiklar. Det finns en del pålägg kvar från 
SM som Lars-Göran tar med. Cathrine har kokplatta och Adelina har ytterligare i 
lastbilen. Mia Olsson med stöd från Sekretariatet ansvarar för mat under lördagen, 
Christel ordnar fm och em-fika till funktionärer. 
 


- Frukost till domare i restaurangen på lördagen då de inte kommer hinna äta på 
hotellet. 
  


- Cillas funktionärsplanering gås igenom och bockas av. 
 


- Samtliga som har box får en stripe att plombera boxen med efter städning så det 
inte ska behövas någon som kontrollerar boxen innan hemfärd. Vill man ha den 
godkänd innan man åker hänvisas till sekretariatet. 
 


- Lotteri, många priser har inkommit men vill gärna ha fler priser för ett riktigt stort 
lotteri. Måste hålla koll så att rätt pris hämtas ut då många priser försvunnit. 
 







- Stallsekretariat Annika Klintberg och Jeanette Olsson fre-lördag kl. 19.00. Därefter 
hänvisas till ridhussekretariatet. Annika Klintberg skriver ut Boxskyltar men vill ha 
dem i god tid. Anneli Svensson och Cathrine Nennestam ordnar detta. 
  


- Sekretariat Cecilia Evaldsson, Cathrine Nennestam och ev. Gunilla Olander. 
  


- Priser: Vi har priser till nästan samtliga klasser, Maria Ahlin sköter prisutdelning. 
  


- Maria Ahlin uppdaterar resultat på sociala medier under helgen. 
  


-  Alla funktionärer som vistas runt hästar SKA ha hjälm. 
 


-  Deltagarbevis Riksutställning 


 


- Vandringspris, se till att vi har koll på att de kommer till Grevagården.  


 


§ 13 – Dispensansökan, deltagande på Grevagården utan godkänd vaccination.  
En dispensansökan har inkommit för att visa en hingst för höjning på lördagen samt 
på riksutställning utan enligt SvRF godkänd vaccination. Alternativt att godkänna 
höjning utan fysiskt deltagande då det inte är hingsten som ska bedömas.  
BESLUT: Att inte godkänna deltagande med icke godkänd vaccination men däremot 
att hingsten får höjas utan fysiskt deltagande. Anna Gehlin reserverar sig mot 
beslutet.  
 


§ 14 – Arbetsgrupp hingstpremiering 2025 
Arbetsgruppen presenterar snabbt olika förslag med olika budget. Beslut bordlägges 
till nästa möte. Där bör totalkostnad inkl. kostnad för boxar framgå tydligt för att 
beslut ska kunna tas.  
 


§ 15 – Nästa Möte 19/9 
Uppföljning Grevagården samt SH:s jubileum 5-6 Oktober.  


 


§ 16 – Övriga frågor  
Ordningsregler. Vi behöver bli bättre på att ankomma möten i tid och alla behöver 
försöka prioritera mötena. Just detta möte blev ändrat med ganska kort varsel, men 
det är ett problem som funnits länge. Vet man att man inte kan deltaga ska man själv 
ta kontakt med en suppleant som tar ens plats och meddela Åsa Hugosson i god tid. 
Om man kommer sent tas en suppleant in under hela mötet då man kan missa 
tidigare diskussioner som ligger till grund för ett eventuellt beslut.  


 


§ 17 – Mötets avslutande  
 
 
Vid protokollet  
  
  
 


Frida Matsson, Lars-Göran Linde  Åsa Hugosson  Maria Ahlin  
Sekreterare   Ordförande   Justeringsperson  






[
  {
    "personal_id": "8e8940b8adb423d484223b103be238e173a072dffa58433f38986e19dfba7cfe",
    "full_name": "ÅSA HUGOSSON",
    "signature_data": {
      "sign_ip": "213.67.202.120",
      "orderRef": "0f92cfa5-1ad8-4b4c-9117-6dd362bfa02e",
      "status": "complete"
    },
    "signed_files": [
      {
        "filename": "Protokoll fort vid Svenska Fjordhastforeningens mote 2024-08-29 via Teams.pdf",
        "sha256": "f06fd17483bc9ca019f505b5b25f292d76efa68c408adcad22ddbe1e6037413b",
        "content_type": "application\/pdf",
        "size": 108163
      }
    ],
    "given_names": "ÅSA",
    "family_name": "HUGOSSON",
    "sign_time": "2024-09-25T12:07:08.107Z",
    "sign_text": "Jag har läst och förstår innehållet i PDF-filen (1) och samtycker och godkänner allt som avtalas däri, som om jag skrivit under en fysisk utskrift av PDF-filen (1):\n\n(1) Avser PDF-fil enligt följande\nNamn: Protokoll fort vid Svenska Fjordhastforeningens mote 2024-08-29 via Teams.pdf\nStorlek: 108163 byte\nHashvärde SHA256: f06fd17483bc9ca019f505b5b25f292d76efa68c408adcad22ddbe1e6037413b",
    "id_service": "bankid_v6-mask_id"
  },
  {
    "personal_id": "4eb87f5d0369d7062d71ec3114a5ce7faa3b454950872cc2199e79edf41fb580",
    "full_name": "LINDA CAMILLA MARIA AHLIN",
    "signature_data": {
      "sign_ip": "185.154.231.110",
      "orderRef": "4030c5d3-2696-446f-8535-6b3ba1d312e7",
      "status": "complete"
    },
    "signed_files": [
      {
        "filename": "Protokoll fort vid Svenska Fjordhastforeningens mote 2024-08-29 via Teams.pdf",
        "sha256": "f06fd17483bc9ca019f505b5b25f292d76efa68c408adcad22ddbe1e6037413b",
        "content_type": "application\/pdf",
        "size": 108163
      }
    ],
    "given_names": "LINDA CAMILLA MARIA",
    "family_name": "AHLIN",
    "sign_time": "2024-09-26T14:18:56.414Z",
    "sign_text": "Jag har läst och förstår innehållet i PDF-filen (1) och samtycker och godkänner allt som avtalas däri, som om jag skrivit under en fysisk utskrift av PDF-filen (1):\n\n(1) Avser PDF-fil enligt följande\nNamn: Protokoll fort vid Svenska Fjordhastforeningens mote 2024-08-29 via Teams.pdf\nStorlek: 108163 byte\nHashvärde SHA256: f06fd17483bc9ca019f505b5b25f292d76efa68c408adcad22ddbe1e6037413b",
    "id_service": "bankid_v6-mask_id"
  },
  {
    "personal_id": "8614245397ee6fec68487dd20553b262a465179d37c80e1908b1fb56984c629c",
    "full_name": "LARS-GÖRAN ROGER LINDE",
    "signature_data": {
      "sign_ip": "2.68.166.27",
      "orderRef": "0c61e4e3-8cdd-4939-8472-4c1c0b9f770e",
      "status": "complete"
    },
    "signed_files": [
      {
        "filename": "Protokoll fort vid Svenska Fjordhastforeningens mote 2024-08-29 via Teams.pdf",
        "sha256": "f06fd17483bc9ca019f505b5b25f292d76efa68c408adcad22ddbe1e6037413b",
        "content_type": "application\/pdf",
        "size": 108163
      }
    ],
    "given_names": "LARS-GÖRAN ROGER",
    "family_name": "LINDE",
    "sign_time": "2024-10-12T13:25:27.186Z",
    "sign_text": "Jag har läst och förstår innehållet i PDF-filen (1) och samtycker och godkänner allt som avtalas däri, som om jag skrivit under en fysisk utskrift av PDF-filen (1):\n\n(1) Avser PDF-fil enligt följande\nNamn: Protokoll fort vid Svenska Fjordhastforeningens mote 2024-08-29 via Teams.pdf\nStorlek: 108163 byte\nHashvärde SHA256: f06fd17483bc9ca019f505b5b25f292d76efa68c408adcad22ddbe1e6037413b",
    "id_service": "bankid_v6-mask_id"
  },
  {
    "personal_id": "2f5b24427a13415fc28ba33c94a5ac3d14536d5cd844df451bcf609fae4f1d0e",
    "full_name": "FRIDA CAROLINE MATSSON",
    "signature_data": {
      "sign_ip": "83.191.125.162",
      "orderRef": "5b5c1827-3392-43ac-8421-5d5ef73996f3",
      "status": "complete"
    },
    "signed_files": [
      {
        "filename": "Protokoll fort vid Svenska Fjordhastforeningens mote 2024-08-29 via Teams.pdf",
        "sha256": "f06fd17483bc9ca019f505b5b25f292d76efa68c408adcad22ddbe1e6037413b",
        "content_type": "application\/pdf",
        "size": 108163
      }
    ],
    "given_names": "FRIDA CAROLINE",
    "family_name": "MATSSON",
    "sign_time": "2024-10-12T20:23:04.240Z",
    "sign_text": "Jag har läst och förstår innehållet i PDF-filen (1) och samtycker och godkänner allt som avtalas däri, som om jag skrivit under en fysisk utskrift av PDF-filen (1):\n\n(1) Avser PDF-fil enligt följande\nNamn: Protokoll fort vid Svenska Fjordhastforeningens mote 2024-08-29 via Teams.pdf\nStorlek: 108163 byte\nHashvärde SHA256: f06fd17483bc9ca019f505b5b25f292d76efa68c408adcad22ddbe1e6037413b",
    "id_service": "bankid_v6-mask_id"
  }
]

		2024-10-12T20:23:07+0000


	



